
EINDELIJK, er is echt licht aan het einde van de tunnel! 

 

Geachte Minister Dijkgraaf, 

 

Wat geweldig dat u de internationalisering van het onderwijs wilt aanpakken. Dat is inderdaad 
ontzettend hard nodig. De internationalisering is niet alleen te ver doorgeschoten, het werkt 
tegenwoordig averechts. De Nederlandse studenten zijn nu de dupe omdat internationale studenten 
massaal voorrang krijgen op een woning. Universiteit Leiden, regelt zelfs woningen voor buitenlandse 
studenten, die lui hoeven helemaal niks te doen!! “Are you a new international student? Each 
semester, Leiden University reserves a limited number of rooms for international students 
via a local housing agency.” Terwijl de Nederlands arme student jaren moet wachten voor een 
kamertje. Het is toch te zot voor woorden dat 40% !!! van de studenten niet Nederlands is op de 
universiteiten?! 

Ik zelf studeer aan een Hoge school en ben van plan om in september aan Universiteit Leiden te 
beginnen. Sinds april dit jaar ben ik opzoek naar een woonruimte, alleen het mag niet baten. Ik heb 
nog maar één maand ongeveer, en als ik niks vind dan kan ik mijn plan in de prullenbak gooien. Wat 
ik natuurlijk ontzettend jammer zal vinden.  

 

Geachte minister, het moge duidelijk zijn dat de internationalisering desastreuze gevolgen heeft voor 
Nederland. Hou uw rug recht en laat u niet gek maken door al die Universiteiten met hun lobby. 
Want Universiteiten zijn tegenwoordig meer een bedrijf geworden en winst maken is hun doel, 
daarom reageerden ze massaal “bezorgd” over uw wet. Bezorgd over hun portemonnee. Wat mij 
betreft stellen we een quotum van maximaal 5000 studenten verspreid over heel Nederland. Mensen 
roepen tegenwoordig dat immigratie moet worden beperkt, alleen internationale studenten is vaak 
een vergeten doelgroep. Zij brengen ook ontzettend veel last mee op de Nederlandse 
verzorgingsstaat. Zij krijgen straks allemaal basisbeurs, als ze hier één dag per week werken. Krijgen 
allemaal studenten OV-reisproduct en bijna altijd een aanvullende beurs op kosten van de 
belastingbetaler. Dat kost de staat honderden miljoenen per jaar.  

 

Nogmaals meneer de minister, hou uw rug recht en ik hoop dat die wet vandaag nog wordt 
ingevoerd.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

Ik hou mijn naam geheim en de opleiding die ik zal doen, want als de Universiteit erachter komt wie 
ik ben dan laten ze me waarschijnlijk niet mee toe tot de opleiding haha� omdat ik kritisch ben.  

 

Veel succes!! 


